





## قرار مجلس الادارة بتاریخ 2/9/25/25م

وافق مجلس ادارة شركة فولتامب للطاقة شمع ع في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2.9.2025 على التالي :-

أولاً: الموافقة على تعيين صاحبة السمو السيدة/ ميان بنت شهاب بن طارق آل سعيد عضوا بمجلس ادارة الشركة إعتباراً من 2.9.2025 لتحل مكان العضو المستقيل الفاضل / سباستيان مانافلن جون

ثانيا: إضافة اسمها الى قائمة المفوضين بالإدارة والتوقيع عن الشركة.

## **Board of Directors Resolution** Dated 2/9/2025

The Board of Directors of Voltamp Energy SAOG, in its meeting held on 3 September 2025, resolved the following:

1. Appointment of New Board Member

The Board approved the appointment of H.H. Sayyida Meyyan Shihab **Taria Al Said** as a member of the Board of Directors from 2<sup>nd</sup> September, 2025 replacing the resigned member Mr. Sebastian Manavalan John.

2. Authorization of Signatory Powers

The Board further resolved to add H.H. Sayyida Meyyan Shihab Tariq Al Said to the list of authorized managers and signatories on behalf of the company.



صاحبة السمو السيدة ميان بنت شهاب آل سعيد رائدة أعمال ومبدعة متعددة التخصصات، تتمتع بخبرة تزيد عن عقد من الزمن. حاصلة على درجة الماجستير في استراتيجيات التصميم وإدارة الابتكار من جامعة برونيل بلندن، بالإضافة إلى درجة الماجستير العالمية في إدارة الأعمال من كلية إمبريال كوليدج بلندن. تشمل مسيرتها المهنية بشكل رئيسي مشاريع مختلفة من الاعمال وترتكز في مشاريع عقارية كبرى في سلطنة عُمان، بالإضافة إلى مناصب قيادية في مجالس إدارة شركات القطاع الخاص.

Her Highness Sayyida Meyyan Shihab Al Said is a multidisciplinary entrepreneur and innovator with over a decade of experience. She holds a Master's degree in Design Strategy and Innovation Management from Brunel University London, as well as a Global MBA from Imperial College London. Her career primarily encompasses various business ventures, focused on major real estate projects in the Sultanate of Oman, as well as leadership positions on the boards of private sector companies.